



# ADVANCED PERM

## N+G+R

Permanent wave  
Bouncy, long lasting curls  
For color-treated hair

**EN**

**N: for normal hair**  
**G: for colored hair**  
**R: for natural and resistant hair**

### Application:

**1 Shampoo the hair lightly with Max Moore**  
Shampoo without massaging the scalp, squeeze out excess moisture with a towel.

**2 Preparation for winding**  
Especially hair that is longer than 15 cms must be kept damp with water before winding.

**3 Winding:**  
Section the hair and wind. Each section should be approximately as wide as the curler. End papers simplify winding.

**4 Application of perm lotion:**  
After winding, dampen each curler thoroughly twice, starting at the neck.

**Quantities to be used**  
Approximate quantities according to the length of the hair:  
-54g (50ml) for hair up to 10 cm  
-80g (75ml) for hair from 10 up to 40cm  
-107g (100ml) for hair longer than 40cm (one tea spoon equals 15ml)  
After application of perm lotion, cover with plastic cap and a towel.



### 5 Development times

Type of hair	1 perm lotion	1 development time with cap
Normal hair	N	15 to 20 minutes
Coloured hair	G	10 to 20 minutes
Natural hair	R	8 to 15 minutes

**6 Test curl:**  
The final development times should always be determined by making several test curls. The desired results are achieved when the diameter of the curl is equal to the diameter of the curler. Test curls can be repeated until the desired results are reached.

**7 Rinsing out**  
After completion of the development time rinse the wound hair with warm water for about 2 to 3 minutes. The rinsing time depends on the length of the hair.

**8 Blot off excess moisture with a towel /paper serviette.**

**9 First neutralization:**  
Foam up by squeezing the sponge and apply 2/3 of the neutralizer to the curlers and leave on for 5 minutes.



**10 Unwinding:**  
Unwind the hair carefully without pulling.

**11 Second neutralization:**  
Apply the rest 1/3 of the neutralizer from the roots to the ends and leave on for a further 5 minutes.

**12 Rinse the hair thoroughly with warm water. Conditioning and strengthening of the hair:**  
In order to retain beauty and shine of the hair we recommend the use of Max Moore conditioner.

**⚠ WARNING: Max Moore Perm N,G,R:**  
Contains thioglycolic acid salts. Follow the instructions for use. Keep out of reach of children. Wear suitable gloves. Avoid contact with eyes. In case of contact with the eyes, rinse immediately with plenty of water and seek medical advice. Do not use if the customer has an allergic reaction to permanent wave products or if the scalp is injured. Dab off any dripping wave solution. Avoid contact of the solution with metals.  
**Neutralizing lotion:**  
Contains hydrogen peroxide. Follow the instructions for use. Avoid contact with eyes. If the preparation comes into contact with the eyes, rinse immediately with plenty of water. Keep out of reach of children. Wear suitable gloves. Store in a cool place.





# ADVANCED PERM

## N+G+R

Pour des boucles et des vagues fermes et pleines de vie.

**FR**

**N: pour cheveux normaux  
G: pour cheveux colorés  
R: pour des cheveux naturels et résistants.**

### Application:

**1 Laver les cheveux avec le shampooing Max Moore Shampoo**, en douceur, sans masser le cuir chevelu et éliminer l'humidité restante avec une serviette.

**2 Préparation pour l'enroulage**  
Les cheveux, patriculièrement ceux qui dépassent les 15 centimètres, doivent rester humidifiés avant le bouclage.

**3 Enroulage:**  
Diviser les cheveux en sections et enrouler. Chaque section doit avoir à peu près la même largeur que le bigoudi. L'utilisation de papiers simplifie l'enroulage.

**4 Application de la lotion permanente:**  
Après l'enroulage, mouiller chaque bigoudi deux fois soigneusement, en débutant sur la nuque.

**Quantities to be used**  
Approximate quantities according to the length of the hair:  
-54g (50ml) for hair up to 10 cm  
-80g (75ml) for hair from 10 up to 40cm  
-107g (100ml) for hair longer than 40cm (one dessert spoon equals 15ml)  
Après l'application de la lotion permanente, couvrir avec le bonnet plastique et une serviette.



### 5 Temps de pause

Type de cheveux	1 lotion permanente	1 temps de développement avec bonnet
Cheveux normaux	N	15 à 20 minutes
Cheveux colorés	G	10 à 20 minutes
Cheveu naturelle	R	8 à 15 minutes

**6 Boucle test:**  
Le temps de développement final devrait toujours être déterminé par plusieurs boucles test. Les résultats désirés sont atteints lorsque le diamètre de la boucle est égal au diamètre du bigoudi. Les boucles test peuvent être renouvelées jusqu'à obtention du résultat désiré

**7 Rincage**  
Après le temps de pause indiqué, rincer les cheveux à l'eau chaude pendant 2 à 3 minutes. Le temps de rinçage dépend de la longueur du cheveu.

**8 Eliminer l'humidité excessive avec une serviette ou des serviettes en papier.**

**9 Première fixation:**  
Faire mousser en pressant l'éponge et appliquer 2/3 du fixateur sur les boucles. Laisser pauser 5 minutes.



**10 Dérouler:**  
Dérouler les bigoudis avec soin, sans tirer sur les cheveux.

**11 Deuxième fixation:**  
Appliquer le 1/3 restant de fixateur des racines aux pointes et laisser pauser 5 minutes supplémentaires.

**12 Rincer les cheveux soigneusement à l'eau chaude. Sans et force des cheveux:**  
Afin de conserver la beauté et le brillant de la chevelure, nous recommandons l'utilisation de Max Moore Conditioner.

**ATTENTION: Max Moore Perm N,G,R:**  
Comporte des sels d'acide thioglycolique. Respecter le mode d'emploi ! À tenir hors de portée des enfants. Porter des gants adaptés. Éviter tout contact avec les yeux. Si le produit entre en contact avec les yeux, les rincer immédiatement et abondamment à l'eau et consulter un médecin. Ne pas utiliser si le client présente des réactions allergiques aux produits pour permanente ou si son cuir chevelu est blessé. Bien essuyer les éventuelles gouttes de lotion. Éviter que le liquide n'entre en contact avec du métal.

**Max Moore Neutraliser:**  
Contient du peroxyde d'hydrogène. Respecter le mode d'emploi ! Éviter tout contact avec les yeux. Si le produit entre en contact avec les yeux, les rincer immédiatement et abondamment à l'eau. À tenir hors de portée des enfants. Porter des gants adaptés. À conserver au frais.

